
NATEČAJ ZA NAJBOLJŠE
ŠOLSKO GLASILO

ZPM in CIDM sta letos že drugič razpisala natečaj za najboijše šolsko
glasilo. Poleg tega, da na njem nagradimo najboljše, je natečaj tudi priložnost,
da se srečajo uredniški odbori, se med seboj spoznajo, izmenjajo izkušnje in se
ob tem kaj novega naučijo. V sredo, 25. maja 1994 so člani urednišldta odborov
in njihovi mentorji na zaključni prireditvi lahko izmenjali svoje izkušnje tudi
s športnim novinarjem Televizije Slovenija Igorjem E. Bergantom in si ogledali
razstavo plakatov, ki so jo pripravili učenci OS Sostro.

Pa se vrnimo k našemu glavnemu
namenu. Do predvidenega roka je na
naš naslov prispelo osem glasil s petih
osnovnih šol. Z OŠ Ketteja in Murna
sta prišla Cajtng in Iskrice, z OŠ Boži-
darja Jakca so nam poslali glasili Out
in Utrinki, (z OŠ Polje) (pa Barba-
papo in nekaj Drobtinic). Sonček je
prišel iz Novih Fužin, učenci OŠ Jo-
žeta Moškriča pa so svoje prispevke
zbrali v Celici 306, kakor imenujejo
svojo učilnico za slovenski jezik.

Glasila je pregledala in ocenila ko-
misija in ugotovila, da so vsa zelo
pestra in zanimiva, vsako pa ima tudi
kaj svojega. Težko je bilo določiti naj-
boljše. Denarne nagrade so prejeli
uredniški odbori tehle časopisov:
prvo nagrado obe glasili OŠ Božidarja

Jakca, druga nagrada je šla glasilu
Cajtng z OS Ketteja in Murna, barba-
tretjo nagrado pa so si zaslužili Barba-
papovci, skupina prijateljev, ki je žr-
tvovala ves konec tedna, se zaprla
v sobo in ustvarila barbačasopis. Prav
gotovo jim ni žal, nam pa tudi ne, da
smo ga prebrali, saj po vsebini in
obliki, ki sta zelo svobodni in nepo-
sredni, (od vseh glasil, ki smo jih pre-
jeli, najbolj izstopa).

Nastajanje glasila je zelo zanimivo,
saj ob delu ostane veliko trenutkov za
zabavo in sprostitev. Zato smo v pr-
vem delu prireditve dali besedo ti-
stim, ki so o tem vedeli največ-uredni-
škim odborom. Slišali smo veliko za-
nimivih zgodbic in koristnih nasvetov,
skupaj pa smo rešili tudi vprašanje,

kako prepričati šolsko tajnico, da fo-
tokopira več sto izvodov glasila.
Uredniški odbori so v svoje delo vlo-
žili veliko truda, domislic in energije.

Novinarstvo zajema zelo veliko po-
dročij. Na enem so se preizkusili
učenci, preostanek popoldneva pa
smo posvetili športnemu novinarstvu.
Igor E. Bergant je delo novinarja oce-
nil kot zelo pestro in zanimivo, dokJer
v njem uživaš in veš, da lahko daš
vanj samega sebe. Meni, da naj bi
vsak to počel toliko časa, dokler mu
ne bi novinarsko delo postalo nekak-
šen »hot dog brez hrenovke« (op. I.
E. Bergant). Mladim, ki se želijo
s tem poklicno ukvarjati, je natresel
kar nekaj koristnih nasvetov. Ker je
informacij v športnem uredništvu ve-
liko, pa se mu je nekoliko zasmilil
poštar, ki se vsakih pet minut pojavi
na vratih s tremi kuvertami.

Igorjeve besede so prišle mlajšim
novinarjem še kako prav, saj je bil
drugi del prireditve spet tekmovalne
narave. Uredniški odbori so morali
pripraviti različne prispevke: poročilo
z nogometne tekme, komentar boksa,
prispevek o umetnostnem drsanju na
OI v Lillehammerju, anketo o najbolj
priljubljenih športnih novinarjih
v Sloveniji in poročilo iz Planice.

Kljub rahli zrnedenosti, saj izmed
dvajsetih anketiranih za najbolj pri-
ljubljenega novinarja le en anketira-
nec ni izbral Berganta, je Igor prisodil
zmago uredniškemu odboru glasila
Sonček z OŠ Nove Fužine, za na-
grado pa so dobili majice s CIDM-
ovim znakom, ki jih bodo nosili tako
reporterji iz Planice kot vedno nasme-
jani Franci Petek, ki smo ga imeli
tokrat priložnost videti v pajkicah in
z dolgimi lasmi.

Prireditev se je končala z družab-
nim srečanjem uredniških odborov
v Športnem parku Kodeljevo. Zveza
prijateljev mladine in Center interes-
nih dejavnosti mladih menita da ra-
zličnih oblik srečanj med šolami ne
gre prezreti, zato si želita, da bi bil
v prihodnjem letu odziv šol še večji.
Želita si, da bi na tej in drugih priredi-
tvah sodelovale tudi tiste šole, ki so
do zdaj le pasivno sprejemale vsako
pobudo obeh institucij za polnejšo in
bogatejšo mladost učencev, tistih, ki
so v letošnjem šolskem letu s prav
tolikšno zagnanostjo kot uredniški
odbori sodelujočih šol ustvarjali svoja
glasila in s prav takšnim žarom držali
v rokah svoj še topli časopis. pa niso
imeli možnosti, da bi se predstavili.
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